
22 mei 2023 
 
Beste Gemeente,  
 
Eerder dit schaatsseizoen heeft u een brief van onze vereniging ontvangen en hebben wij als bestuur 
gesproken met David Vermorken en Gemma Tenniglo. 
 
Het belang van het voortbestaan van IJsbaan Twente voor onze Bornse inwoners is er zeer zeker! 
 
En het belang van het voortbestaan van IJsbaan Twente is voor onze vereniging ENORM.  
Waar kunnen wij anders met onze ruim 110 leden schaatsen?  
IJsbaan de Scheg heeft geen ruimte voor ons, BSS, en ook niet voor de andere 17 Twentse 
schaatsverenigingen. 
De Bornse Schaats- en Skeelervereniging bestaat komend jaar 25 jaar, wij hebben de ambitie om 
zeker nog meer jubileums te gaan vieren, daar hebben we wel een ijsbaan voor nodig.  
 
Als Bornse Schaats- en Skeelervereniging zijn we zeer succesvol! Dat hebben we wel bewezen de 
afgelopen jaren. Momenteel schaatsen 2 leden van de Bornse Schaats- en Skeelervereniging bij een 
commerciële schaatsploeg, zij mogen zich meten met de besten van de wereld. Joy Beune en Sebas 
Diniz.  
 
En afgelopen Sportgala in Borne hebben 2 jeugdleden van onze vereniging de titel sporttalent van 
het jaar gewonnen! Philip Diniz en Noor Leusink.  
 
Een dag later weer een nieuwe Nederlands kampioen onder onze jeugd, Huib de Vries won de 300 
meter in Groningen! 
 
Trots zijn we op deze prestaties EN minstens net zo trots zijn we op al onze leden die met plezier 
schaatsen in de winter. In de zomer skeeleren, droogtraining, conditietraining en wielrennen!  
We zijn zeer gedreven en verliezen daarbij het plezier en de gezelligheid niet uit het oog!  
 
We werken samen met diverse verenigingen uit zowel Borne als daarbuiten, en kunnen daardoor op 
ieders niveau succesvolle trainingen geven! Waarbij plezier de basis is voor succes!  
Dit stralen we uit, dit kunnen we en hierdoor groeien we!  
 
Waar we geen invloed op hebben is een faciliteit als de ijsbaan. Als IJsbaan Twente verdwijnt hebben 
we echt een groot probleem...! 
 
De basis voor het schaatsen wordt gelegd bij IJsbaan Twente, zonder ijsbaan geen basis... 
Het talent uit eigen dorp is hun schaatscarrière gestart op IJsbaan Twente. Was IJsbaan Twente er 
niet geweest dan is het maar de vraag of zij überhaupt waren gaan schaatsen. En dat geldt ook voor 
onze aankomende jeugd...  
 
Wij hopen dat de gemeente Borne net als de andere omliggende gemeenten bereid is 1 euro per 
inwoner te besteden aan de toekomst van onze IJsbaan Twente! 
 
Gemeente Borne wij hebben jullie hard nodig! 
 
Met sportieve groet, 
 
Bestuur Bornse Schaats- en Skeelervereniging 


